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Vragen van het lid Kuiken (PvdA) aan de Minister voor Rechtsbescherming 
over gestolen data van Übergebruikers (ingezonden 15 december 2017). 

Vraag 1
Kent u het bericht «Data 174.000 Nederlandse Ubergebruikers gestolen»?1 

Vraag 2
Klopt het dat een bedrijf datalekken bij de Autoriteit Persoonsgegevens moet 
melden en in het geval het persoonsgegevens betreft ook de getroffen 
personen daarvan op de hoogte moet stellen? Zo nee, waarom klopt dat niet? 

Vraag 3
In hoeverre is het aan een bedrijf zelf om vast te stellen of er sprake is van 
een datalek dat bij de Autoriteit Persoonsgegevens moet worden gemeld? 

Vraag 4
Hoe kan worden voorkomen dat een bedrijf vanwege bedrijfsbelangen 
datalekken niet meldt? 

Vraag 5
Deelt u de mening dat een bedrijf waarvan persoonsgegevens van klanten 
gestolen worden, ter wille van de bescherming van hun klanten, melding zou 
moeten maken, zelfs al zouden zij daartoe volgens wet- of regelgeving niet 
toe verplicht zijn? Zo ja, waarom? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 6
Kunt u de Kamer op de hoogte stellen van de uitkomst van het onderzoek 
van de Autoriteit Persoonsgegevens naar Über?

1 https://www.parool.nl/amsterdam/data-174-000-nederlandse-ubergebruikers-
gestolen~a4545073/
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